



# 2022 IRCC BCY Summit: Emerging Minds & Modes

**FEBRUARY 2-3, 2022**

# Sommet d'IRCC de la C.-B. et du Yukon Idées & Modes émergents

**LES 2 ET 3 FÉVRIER 2022**

# Identifying Housing Needs and Promising Approaches for the Future

**DISCUSSION SESSION**

# Identification des besoins en matière de logement et des approches prometteuses pour l'avenir

**SÉANCE DE DISCUSSION**

## TERRITORIAL ACKNOWLEDGEMENT

As a provincial umbrella association, AMSSA acknowledges that BC and the territory of the Yukon is on the unceded homelands of the First Nations who have stewarded this land since time immemorial. We would also like to express and recognize the privilege that we have as settlers on this land. We wish to acknowledge that AMSSA operates on the unceded traditional territories of the xʷməθkwəy̓əm (Musqueam), Skwxwú7mesh (Squamish), and Səl̓ílwətaʔ/Selilwitulh (Tsleil-Waututh) Nations.

## RECONNAISSANCE TERRITORIALE

AMSSA, organisme-cadre provincial, reconnaît que la Colombie-Britannique et le territoire du Yukon se trouvent sur les territoires non cédés des Premières nations qui habitent ces terres depuis des temps immémoriaux. Elle admet que ses activités se déroulent sur les territoires traditionnels non cédés des nations xʷməθkwəy̓əm (Musqueam), Skwxwú7mesh (Squamish) et Səl̓ílwətaʔ/Selilwitulh (Tsleil-Waututh), et est reconnaissante du privilège que nous avons de pouvoir travailler sur ces territoires.

**THANK YOU TO IRCC FOR FUNDING THIS EVENT AND THE SUPPORT PROVIDED.**

**MERCI À IRCC POUR LE FINANCEMENT DE CET ÉVÉNEMENT ET LE SOUTIEN APPORTÉ.**

Funded by:

Financé par :



Immigration, Refugees  
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés  
et Citoyenneté Canada

# Presenter / Intervenent(e) :

---



**Doug Peat**

Journey Home Community



Thank You  
Merci